
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 73. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu Poczty Polskiej SA Przemysława Sypniewskiego 

Szanowny Panie Prezesie! 

Do mojego biura senatorskiego zwrócił się radny sejmiku wojewódzkiego Artur Czapliński oraz inni 

przedstawiciele samorządu, a także mieszkańcy Płońska, w sprawie dotyczącej świadczenia usług poczto-

wych w mieście Płońsku. 

Moi rozmówcy wskazali na niewystarczającą liczbę placówek pocztowych na terenie miasta. Obecnie w 

Płońsku funkcjonuje UP oraz placówka pocztowa. Te 2 punkty nie są w stanie sprostać potrzebom prawie 30-

tysięcznej społeczności lokalnej, którą swoim zasięgiem obejmują ww. urzędy pocztowe. 

Znając strategię Poczty Polskiej SA dotyczącą uruchamiania placówek w miastach, gdzie potrzeby spo-

łeczne są duże, proszę o informację, czy możliwe jest uruchomienie dodatkowego punktu pocztowego w 

Płońsku. 

Jan Maria Jackowski 

 


